
Verksamhetsåret 2017/2018

-Överlag har arbetet i föreningen flutit på bra och inga större incidenter har inträffat.

-Styrelsen har haft 4 möten under året.

-Arbetet med att ta in mätaravläsningar har gått bra och vid sista datum var det endast en
fastighetsägare som ej lämnat in sin avläsning. I det fallet fakturerades ett schablonbelopp på
förbrukningen samt förseningsavgift pga ej inlämnad avläsning. Avläsningen inkom, efter
påtryckning från styrelsen, först i februari 2018.
Vid möte i november var det fortfarande 15 fastighetsägare som ej betalt sina fakturor som då
skickades ut brevledes istället för via e-post.

-Vår kontakt på Baker Tilly har slutat, igen, och ny person på byrån sköter nu redovisning samt
årsbokslut.

-Ny huvudvattenmätare har nu installerats och avläsningen av den har fungerat bra.


